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Digitale meter  -  Draadloze signalen

Op 15 februari 2018 stond het in alle media: de beslissing over de digitale meters was 
genomen. IBM België en het Franse Sagemcom mogen de komende jaren de uitrol van 
de digitale meter in Vlaanderen verzorgen. Een van de voordelen die bij het gebruik van 
de digitale meter steevast naar voren wordt geschoven, is het van op afstand aflezen van 
de meterstand.

Burgers die vragen hebben over de digitale meter kunnen hiervoor terecht op de website 
www.digitalemeter.be. Wie nog meer informatie wenst over de digitale meter, wordt 
doorverwezen naar de website van een van de netbeheerders, Eandis of Infrax. Op de 
websites van deze netbeheerders krijgen de meest frequente vragen een antwoord. Maar 
niet elke vraag kan worden beantwoord. Op de vraag “Ik ben erg gevoelig voor draadloze 
signalen. Is er in mijn geval een alternatief voor een digitale meter?” geeft Infrax aan dat 
dit nog wordt besproken tussen de overheid en de netbeheerders, maar de digitale 
meters zullen uiteraard voldoen aan alle geldende regels en wetgevingen ter zake.

1. Wat is de stand van zaken in dit overleg? Werd de gevoeligheid voor draadloze 
signalen al besproken? Zijn er al praktische oplossingen voor deze vraag?

2. Wordt in de mogelijkheid voorzien om te kiezen voor een model met een utp-poort, 
waarbij de draadloze functie kan worden uitgezet?

3. Werden actiegroepen zoals ‘Beperk de Straling’, ‘Stralingsarm Vlaanderen’ e.a. 
geconsulteerd i.v.m. deze problematiek? 

http://www.digitalemeter.be
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1. De gevoeligheden wat betreft draadloze signalen zijn meegenomen in de bepaling 
van de concrete functionaliteiten van de digitale meter. In de lastenboeken voor de 
meter is 4G communicatie voorgeschreven, wat dezelfde wijze van communicatie is 
als deze die we kennen in onze GSM/smartphone en werkt via een SIMkaart. Die 
communicatie moet steeds voldoen aan de internationaal gangbare specificaties en 
aan Europese (en Belgische) wetgeving, alsook  moet voldaan zijn aan de 
stralingsnormen die van toepassing zijn op menselijk vlak (oor, broekzak, schoot).  
De stralingsproblematiek werd dus wel degelijk meegenomen. De leverancier van de 
digitale meters (Sagemcom) heeft in een zogenaamde “Declaration of Conformity” 
bevestigd dat de door hun te leveren meters voldoen aan deze richtlijnen. 

2. In lijn met de in West-Europa gangbare digitale meters, is in de lastenboeken geen 
utp-poort voorzien op de digitale meter. De optie van bekabeling werd dus niet 
genomen, om de kost van digitale meter zo laag mogelijk te houden.  Ik zal evenwel 
met de netbeheerders bekijken wat de technische en economische haalbaarheid is 
van de piste om in uitzonderlijke gevallen meters met een bekabeling te voorzien. 

3. De actiegroepen zoals ‘Beperk de Straling’, ‘Stralingsarm Vlaanderen’ e.a. hebben 
een sterk proactieve aanpak getoond. Deze problematiek werd mee genomen in de 
bepaling van de functionaliteiten van de digitale meter. 


